
PlO-085719/2020

Z Á P I S č. 3/2020 
zjednání Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 10 

konaného dne 24. 8. 2020 od 17,00 hod. v zas. místnosti č. 411a), IV. patro budovy A

Přítomní členové výboru: Ing. Roman Bulíček, Ing. Ladislav Koubek, Ing. Milan Maršálek,
Ing. Ivan Mikoláš, Mikuláš Pobuda, Ing. Jan Šnajdr,
Mgr. Ivana Cabrnochová

Omluven: Mgr. Václav Vlček
S omluvou se dostavil pan Martin Kostka v 17,30 hod.

Hosté: doc. Ing. L. Sedmihradská, Ph.D., Ing. M. Gombíková, M. Šustová,
Mgr. M. Kočí

Předseda Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 10 přivítal přítomné a upozornil na to, že v zájmu 
přesného záznamu zasedání bude používán diktafon. Zasedání zahájil v 17,05 hod. Konstatoval, že dle 
přiložené prezenční listiny je přítomno 7 členů finančního výboru, a tím je výbor usnášeníschopný. 
Sdělil, že ze zasedání se omluvil pan Mgr. Václav Vlček a pan Martin Kostka se dostaví později.
Jako ověřovatele zápisu navrhl Ing. M. Maršálka, který s návrhem souhlasil.
Hlasování:
Pro hlasovalo 6 z přítomných členů výboru.
Proti nebyl nikdo.
1 člen se zdržel hlasování.
Pan Ing. M. Maršálek zvolen ověřovatelem zápisu.

Dále předseda navrhl program zasedání:
bod 1. Informace o přijatých opatřeních a o průběhu řešení situace Centra sociální a ošetřovatelské 

pomoci v Praze 10, p. o., ve vztahu k čerpání dotační a grantové podpory registrovaných 
sociálních služeb poskytované hl. m. Prahou pro rok 2020

bod 2. Zpráva o hospodaření MČ Praha 10 k 30. 6. 2020 včetně informace o rozpočtových opatřeních 
schválených Radou MČ Praha 10 v rámci zmocnění

bod 3. Různé
Hlasování:
Pro hlasovalo 7 přítomných členů výboru.
Proti nebyl nikdo.
Nikdo se hlasování nezdržel.
Program byl schválen.

bod 1. Informace o přijatých opatřeních a o průběhu řešení situace Centra sociální a ošetřovatelské 
pomoci v Praze 10, p.o., ve vztahu k čerpání dotační a grantové podpory registrovaných 
sociálních služeb poskytované hl. m. Prahou pro rok 2020 (tisk RMČ P10-084052/2020)

Pro uvedení bodu č. 1 předal předsedající slovo Mgr. M. Kočímu, který sdělil, že je pověřen ZMČ 

Prahy 10 ze zasedání 27.1. 2020 předkládat průběžné zprávy o řešení situace v CSOP, která vznikla tím, 
že předešlé vedení nepodalo žádost o dotaci. Členové výboru obdrželi aktuální stav opatření k 13. 8. 

2020.
Podařilo se vypovědět smlouvu na úklidové služby. Vzhledem k tomu, že docházelo k jejich duplicitě - 
byly uzavřeny jak dohody o pracovní činnosti, tak smlouva s úklidovou firmou. Docházelo zde 
k neefektivnímu vydávání cca 1 300 mil. Kč ročně.
Od 1. září dojde ke změně ostrahy v Domově seniorů v Sámově ul. a v Zámečku-nový dodavatel nabídl 
nižší cenu cca o 300 tis. Kč ročně. Dále se snažíme optimalizovat provoz organizace - snižuje se počet 
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okrsků pečovatelské služby z 11 na současných 9. Od září by jich mělo být 8. Došlo k reorganizaci dělby 
práce, kdy se vhodným rozdělením ušetřily 2 pracovní úvazky. Ve vykazování úkonů na zdravotní 
pojišťovny se účtují více bonifikované úkony.
Do RMČ 25. 8. 2020 bude předložen materiál o schválení veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 

z MHMP ve výši 41,78 mil. Kč ve druhém kole grantového řízení.
Na dnešním jednání Rady HMP byly paní radní Johnovou předloženy dva tisky na vyhlášení dotačního 
programu na sociální služby pro období 2019-2021 a druhý tisk na vyhlášení grantů hl. m. Prahy na 
podporu registrovaných sociálních služeb pro rok 2021. Mgr. Kočí sdělil, že situaci sleduje a termín 
podání žádosti o dotaci bude splněn, dále sdělil, že se zpracovává historicky první výroční zpráva CSOP 
nad rámec povinností organizace, která bude předložena na zářijovém zasedání zastupitelstva. 
Vzhledem k tomu, že nebyly žádné dotazy, navrhl předseda ke hlasování usnesení:
Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 10 souhlasí s předloženým materiálem „Informace 

o přijatých opatřeních a o průběhu řešení situace Centra sociální a ošetřovatelské pomoci v Praze 
10, p.o., ve vztahu k čerpání dotační a grantové podpory registrovaných sociálních služeb 
poskytované hl. m. Prahou pro rok 2020".(tisk RMČ P10-08052/2020)
Hlasování:
Pro hlasovalo 5 přítomných členů výboru.
Proti nebyl nikdo.
Hlasování se zdrželi 2 členové výboru.
Usnesení bylo přijato.

bod 2. Zpráva o hospodaření MČ Praha 10 k 30. 6. 2020 včetně informace o rozpočtových opatřeních 
schválených Radou MČ Praha 10 v rámci zmocnění

Předseda předal slovo doc. Ing. L. Sedmihradské, Ph.D., která podrobně seznámila s předloženým 
materiálem členy výboru. Upozornila na to, že je třeba si uvědomit, že v I. pololetí je vždy čerpání 
a plnění rozpočtu nižší. Roli zde hraje i to, že rozpočet byl významně upraven na květnovém 
zastupitelstvu.
Příjmy byly plněny na úrovni 42 %, neinvestiční výdaje na 40 % (to je plnění, které je v souladu 
s předchozími roky), investiční výdaje na 26 % upraveného rozpočtu. Ke konci měsíce června byl 
schodek ve výši 105 mil. Kč. V informaci o plnění rozpočtu ke konci července, kterou členové FiV 
obdrželi, byl schodek nižší. Příjmy daně z nemovitých věcí přišly v červenci. V plánu zdaňované činnosti 
byly změny provedené v květnu ještě významnější - u výnosů i nákladů se pohybujeme okolo 50 %. 
V červnu byl zisk ve výši 6 mil. Kč.
Upozornila na skutečnost, že letos vše běží pomaleji než obvykle. Veškeré finanční vztahy s hl. městem 
jsou pomalejší než v předchozích letech.
K čerpání jednotlivých kapitol: jsou zde velké rozdíly, kdy územní rozvoj a doprava jsou nízké (2-4 % 
upraveného rozpočtu). Školství, sociální věcí (příspěvkové organizace) jsou na úrovni 46 % - 60 %. Vyšší 

čerpání je rovněž v kapitole vnitřní správa - 35 %.
Pro rok 2020 byla poprvé rozdělena kapitola správa majetku do dvou kapitol - kapitola 0082 správa 

majetku a kapitola 0083 správa majetku školské budovy. Kapitola 0082 je na úrovni čerpání 38 % a 
kapitola 0083 je na úrovni necelých 11 %. Většina akcí proběhne o prázdninách a budou fakturovány 
později.
Dále upozornila na nový formát tabulkové přílohy, která vychází z dat generovaných z Ginisu. 
Poděkovala za výborné zpracování paní M. Šustové.

Dále upozornila na rozpis rozpočtové rezervy, kdy k pololetí na rezervě bylo 47 mil. korun a z toho 37 
byly nespecifikované rezervy. Materiál dále obsahuje informaci o hospodaření akciové společnosti.
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Ing. Šnajdr položil dotaz, zda dopady opatření ohledně COVIDu bude kompenzovat vláda, a to ve výši 

1 100 Kč na občana. Dále se dotázal, jak to stím kompenzačním bonusem vypadá. 
Doc. Ing. L. Sedmihradská, Ph.D. odpověděla, že z hlediska tohoto opatření je obcí samotné hlavní 
město, to znamená, že veškeré dotace obdrží hlavní město. Pro nás je to upraveno dotačním vztahem. 
Přímo se to neprojeví. Pokud by se hlavní město rozhodlo navýšit dotaci, tak to bude oznámeno 
usnesením ZMČ hl. m. Prahy. Ing. Šnajdr se dále dotázal, jestli obdržíme alespoň nějakou částku.

Doc. Ing. L. Sedmihradská, Ph.D. sdělila, že rozhodnutí o dotačním vztahu bylo v září loňského roku 
a schváleno bylo zastupitelstvem HMP v prosinci. Částka, kterou obdržíme, je fixní. Nejde o 

kompenzaci za COVID, ale za tzv. kompenzační bonus, který snížil příjmy daně z příjmu fyzických osob. 
Bude však navýšena státní dotace, která plyne do regionálního školství na nákup např. výpočetní 
techniky. Projeví se to pozitivně v rozpočtech škol.
Mgr. I. Cabrnochová položila otázku, zda bylo vedeno jednání s hl. m. Prahou, jestli by část 
kompenzačních příspěvků nerozdělila městským částem.
Doc. Ing. L. Sedmihradská, Ph.D. sdělila, že jednání nebyla vedena, ale obdrželi jsme 300 Kč na hlavu 
jako „covidovou" dotaci.
Dále se Mgr. Cabrnochová zeptala na obdržených 33 mil. korun na „covidovou" pomoc. Kolik jsme 
vyčerpali a zda něco zbylo, případně jaké využití plánuje městská část.

Doc. Ing. L. Sedmihradská, Ph.D. sdělila, že dotace nebyla úplně vyčerpána. Ing. M. Gombíková doplnila, 
že zbylo přes 20 mil. Kč, čerpání bylo do 10 miliónů Kč.

K plánu dalšího čerpání upřesnila, že z hl. m. Prahy přišlo několik sdělení, na co peníze lze využít. 
Ing. J. Šnajdr se dotázal, zda to znamená, že tyto peníze se musí utratit v tomto roce. 

Ing. M. Gombíková vysvětlila, že pokud se jedná o dotaci, tak každá dotace podléhá finančnímu 
vypořádání.

Dále se vyjádřil, že je škoda peníze vracet MHMP. Doc. Ing. L. Sedmihradská, Ph.D. odpověděla, že MČ 
je připravena peníze vyčerpaly v letošním roce.

Předseda finančního výboru shrnul: Máme připravený plán, aby se tyto finanční prostředky nemusely 
vracet.

Doc. Ing. L. Sedmihradská, Ph.D. ještě doplnila, že se předpokládá, že dojdou informace z hlavního 
města, které budou zpřesňovat využití těchto fin. prostředků.

Mgr. Cabrnochová : Hodně položek je v čerpání na nule (doprava, územní rozvoj). Téměř se nečerpá. 
Rezignovalo se na opravy chodníků, podzemní kontejnery a rekonstrukci parku Solidarita?

Odpověděl Ing. M. Maršálek: Nulové položky budou čerpány v budoucím období, jak je to uvedeno 
v samotném materiálu. Opravy parkových chodníků - je zde plánována oprava několika parků - vše je 
v přípravě.

Doc. Ing. L. Sedmihradská, Ph.D. vysvětlila, že se na plánované záměry nerezignovalo. Je třeba si 
uvědomit, že úřad byl 2 měsíce v režimu méně než polovičního obsazení, odbor životního prostředí 
prováděl věci, se kterými se nepočítalo - dezinfekci veřejných prostranství. Některé akce se posouvají. 
K parku Solidarita - je vypsáno výběrové řízení na projektanta. Upozornila na to, že v květnu se dělala 
úprava rozpočtu a pracuje se na všem, co v něm zůstalo.

Ing. M. Maršálek hovořil o tom, že tzv. „Chodníkový program" doznal zásadních změn a městské části 
o nich byly zatím informovány jen rámcově.
Ing. I. Mikoláš doplnil, že jedno hřiště se staví-ještě není dokončeno-v rozpočtu jsou určeny položky. 
Upozornil na to, že I. pololetí není vypovídající, fakturace bude až v pololetí druhém.
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Po zodpovězení položených dotazů navrhl předseda ke hlasování usnesení:
Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 10 souhlasí s předloženým materiálem „Zpráva 
o hospodaření MČ Praha 10 k 30. 6. 2020 včetně informace o rozpočtových opatřeních schválených 
Radou MČ Praha 10 v rámci zmocnění"
Hlasování:
Pro hlasovalo 5 přítomných členů výboru.
Proti nebyl nikdo.
Hlasování se zdrželi 3 členové výboru.
Usnesení bylo přijato.
Předseda doplnil, že pan M. Kostka dorazil k tomuto druhému bodu jednání.

bod 3. Různé
Doc. Ing. L. Sedmihradská, Ph.D. informovala o tom, že se pracuje na žádosti o návratnou finanční 
pomoc z prostředků hl. m. Prahy. Březnové zastupitelstvo žádost schválilo. V současné době jsme byli 
požádáni hl. m. Prahou o doplnění informace o harmonogramu čerpání a splácení. Materiál pro Radu 
HMP a následně ZHMP se připravuje - možná bude projednáván na zářijovém ZHMP.
Mgr. I. Cabrnochová se dotázala, zda byla dotační dohoda s fondem ministerstva životního prostředí. 
Doc. Ing. L. Sedmihradská, Ph.D. odpověděla, že v prvním kole fond rozhodl o přiznání dotace až 

219 mil. Kč. Dotaci obdržíme až při proplácení faktur za zrealizované práce.
Dále Doc. Ing. L. Sedmihradská, Ph.D. předběžně informovala o tom, že na listopadovém zastupitelstvu 
bude předložena větší změna rozpočtu. Hlavním důvodem je závěr finanční kontroly, která proběhla 
v měsících květnu a červnu na městské části. V plánu zdaňované činnosti vOŽD máme na úklid 

chodníků alokováno 25 mil. korun. Dle závěru kontroly musí být tato činnost zařazena do hlavní 
činnosti. Výše prostředků bude stejná, ale jinak vykázaná. Týká se to i KD Eden a dalších. Vzhledem 
k tomu, že půjde o úpravu cca 15 mil. korun, je třeba, aby ji schválilo zastupitelstvo. V první polovině 
října proběhne finanční výbor a poté půjde změna rozpočtu do zastupitelstva.

Předseda sdělil, že uvedené informace bere finanční výbor na vědomí a v 18,00 hod. zasedání ukončil.

Součástí tohoto zápisu je - usnesení výboru FiV/3/1 ze dne 24. 8. 2020
- usnesení výboru FiV/3/2 ze dne 24. 8. 2020

Příloha: Prezenční listina

Ing. Roman Bulíček 
předseda FiV

Ing. Milan Maršálek 
ověřovatel

Lidmila Gavláková 

tajemnice výboru
Datum vyhotovení zápisu: 26. 8. 2020
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USNESENÍ FINANČNÍHO VÝBORU ZMČ PRAHA 10

Č. FiV/3/1 ze dne 24. 8. 2020

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 10 

souhlasí

s předloženým materiálem „Informace o přijatých opatřeních a o průběhu řešení situace Centra 
sociální a ošetřovatelské pomoci v Praze 10, p.o., ve vztahu k čerpání dotační a grantové podpory 
registrovaných sociálních služeb poskytované hl. m. Prahou pro rok 2020" (tisk RMČ P10

084052/2020).

Ing. Roman Bulíček 
předseda FiV

Číslo tisku:
PlO-085719/2020



USNESENÍ FINANČNÍHO VÝBORU ZMČ PRAHA 10 

č. FiV/3/2 ze dne 24. 8. 2020

Finanční výbor Zastupitelstva MČ Praha 10

souhlasí

s předloženým materiálem „Zpráva o hospodaření MČ Praha 10 k 30. 6. 2020 včetně

informace o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha 10 v rámci zmocnění".

Ing. Roman Bulíček 
předseda FiV

Číslo tisku:
PlO-085719/2020



Záznamy o činnostech zpracování dle ust. čl. 30 nařízení GDPR

Správce osobních údajů Úřad městské části Praha 10, Vršovická 68, 101 38 Praha 10, e-podat 
imb7wg, ústředna: 267 093 111

Odbor/organizační 
jednotka/oddělení

Zastupitelstvo městské části Praha 10

Agenda odboru/organizační 
jednotky/oddělení

Finanční výbor Zastupitelstva městské části Praha 10 (FiV)

Účel zpracování Povinnost zřízení Finančního výboru dle 
ustanovení § 78 odst. 1 zákona č. 131/2000 Sb., o 
hlavním městě Praze, a jeho povinnosti z tohoto 
ustanovení vyplývající a dále § 100 odst. 2 zákona 
o hlavním městě Praze. Poradní orgán 
Zastupitelstva městské části Praha 10.

Právní titul zpracování je nezbytné pro splnění právní 
povinnosti, která se na správce vztahuje

- Usnesení Zastupitelstva městské části 
Praha 10 číslo 1/11/2018 ze dne 21. 11. 
2018

- Zákon č. 131/2000 Sb., o hlavním městě 
Praze

zpracování prezenčních listin je nezbytné pro účely 
oprávněných zájmů správce

zpracování osobních údajů (pseudonymizace pro 
účely zveřejnění) je nezbytné pro splnění úkolu 
prováděného ve veřejném zájmu nebo při výkonu 
veřejné moci, kterým je pověřen správce

Souhlas NE
Subjekt osobních údajů • členové výboru, tajemník výboru, 

popřípadě další zastupitelé MČ Praha 10
• jiné fyzické osoby, které se na jednání 

dostaví (zpravidla občané městské části 
Praha 10, přizvaní odborníci apod.) - hosté

• občané, kteří podali podnět
• fyzické osoby, jejichž údaje se vyskytují 

předkládaných materiálech
Kategorie osobních údajů • členové výboru, tajemník: jméno, příjmení, 

titul, kontakt (e-mail/telefon), podpis na 
prezenční listině;

• hosté: jméno, příjmení, titul, podpis na 
prezenční listině;

• jestliže se jedná o projednávání nějakého 
podnětu od konkrétního občana: jméno, 
příjmení, titul, popřípadě adresa či jiný 
kontaktní údaj, který tento uvede.

Zvláštní kategorie osobních údajů NE
Rozsah zpracování Dle počtu jednání Finančního výboru.
Zdroj osobních údajů subjekt osobních údajů



Podklady z oddělení správce rozpočtu jsou 
dodávány v pseudonymizované podobě.

Příjemci osobních údajů • členové Finančního výboru, popřípadě 
další zastupitelé městské části Praha 10

• Městská část Praha 10, Úřad městské části 
Praha 10

• oprávněné úřední osoby, zařazené do 
Úřadu městské části Praha 10, a osoby jim 
nadřízené

Druh zpracování Souběžné vedení fyzického a elektronického zápisu 
z jednání, včetně předávání oprávněným osobám 
(zejména členům výboru). Vytvoření usnesení a 
prezenční listiny. Pseudonymizace zápisu a příloh 
pro účely zveřejnění způsobem umožňujícím 
dálkový přístup.

Způsob zpracování Vytvoření zápisu, usnesení včetně prezenční 
listiny. Pseudonymizace zápisu a příloh pro účely 
zveřejnění způsobem umožňujícím dálkový přístup.

Zdroje uchování osobních údajů Osobní údaje jsou sdružovány u tajemníka výboru, 
který zápis zpracovává a dále na odboru 
hospodářské správy v rámci vedení archivu správce 
osobních údajů (spisová a archivační služba). 
V elektronické podobě jsou osobní údaje uchovány 
v rámci spisové služby e-spis.

Lhůty pro výmaz osobních údajů U správce 10 let, poté dokumentace odevzdána 
k trvalému uložení do Archivu hlavního města 
Prahy (QS 42-04 Spisový řád Úřadu městské části 
Praha 10, zákon č. 499/2004 Sb., o archivaci a 
spisové službě).

Přeshraniční přenos osobních údajů NE
Bezpečnostní opatření Osobní údaje jsou vedeny v jednotlivých 

materiálech, zápisech a usneseních, v uzamykatelné 
skříni nebo zásuvce psacího stolu, ke kterým má 
přístup oprávněná úřední osoba. K elektronickým 
spisům je přístup omezen dle vymezených 
oprávnění.

Povinné informování subjektů údajů ANO
Další práva subjektů osobních údajů Pro plnění právní povinnosti správce:

• právo na přístup

• právo na opravu a doplnění

• právo na omezení zpracování

Pro oprávněný zájem správce:
• právo na přístup

• právo na opravu a doplnění

• právo na výmaz

• právo na omezení zpracování

• právo vznést námitku

Pro veřejný zájem/výkon veřejné moci:



• právo na přístup k osobním údajům
• právo na opravu a doplnění osobních 

údajů
• právo na omezení zpracování
• právo vznést námitku

Interní odpovědnost za zpracování Lidmila Gavláková, tajerňnice Finančního 
výboru ~ /

Datum a podpis odpovědné osoby y á• Zo / ?


